
 

 

Terugkoppeling Ideeënmarkt 2023 - ROSA 

 

1) Aanleg en verbetering uitlaatparken 

Deze initiatiefnemer hebben wij gemist. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

2) Familieschool 

Een sympathiek plan waarvan de initiatiefnemer ook uit eigen ervaring weet dat er 

behoefte aan is. Naar ons idee zou het goed zijn als de initiatiefnemer aansluiting zoekt 

bij bestaande organisaties. Een heel nieuwe organisatie opzetten lijkt ons ingewikkeld en 

kostbaar. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

3) Zaanse kunstenaarswijk 

Begrijpelijk dat er in Centrum Oost behoefte is aan iets vrolijks, nu er al jaren strijd en 

achteruitgang is. In het nieuwe park kan dit initatief straks voor de nodige reuring zorgen. 

Maar zover is het voorlopig nog niet. Bovendien zien wij hier ook in eerste instantie een 

mooie taak voor de ontwikkelaar. 

ROSA zal dit initiatief vooralsnog niet adopteren 

 

4) Pumptrack 

Deze initiatiefnemer hebben wij gemist. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

5) Groene Westzanerdijk 

Sympathiek plan dat goed aansluit bij ontwikkelingen die al in beweging zijn, zoals het 

vergroenen van Hoogtij. Het autoluw maken van de oude zeedijk past daarbij en zal de 

beleving van het gebied vergroten. Bovendien stelt de initiatiefnemer ons inziens terecht 

dat deze oplossing minder kostbaar is dan het (opnieuw) faciliteren van zwaar verkeer 

over de dijk. 

ROSA zal dit initiatief adopteren; we nemen nader contact op en gaan bezien in welke 

vorm we dit idee verder kunnen brengen, al dan niet in samenhang met de Voorjaarsnota; 

verantwoordelijk binnen ROSA Hans Kuyper 

 

6) Bestaanssubsidie kleine stichtingen en verenigingen 

Een aantal organisaties kwam met deze vraag om structurele ondersteuning. Niet alleen 

voelen zij zich daardoor meer gezien en gewaardeerd, maar het stelt hen ook in staat 

andere geldschieters te overtuigen. Dus deze valt wat ons betreft in de categorie ‘kleine 

bedragen, grote effecten’. We zouden als gemeente moeten heroverwegen hoe we 

hiermee omgaan, ook gezien het vaak grote belang van deze (met alle respect) kleinere 

clubs voor de leefbaarheid. 

ROSA zal dit initiatief adopteren, maar wil daarbij vooral ook verder kijken naar de 

mogelijkheid van structurele subsidies van ‘kleine’ maar o zo waardevolle initiatieven. We 

nemen hierover contact op, ook met de initiatiefnemers van ‘DC De Bron’ (nummer 20 in 

deze lijst); verantwoordelijk binnen ROSA Geert van Bemmelen 

 

7) School- en kindertuinen 

Deze staat in ROSA’s verkiezingsprogramma, dus wij ondersteunen de oproep. Wel zien 

wij graag dat dit plan minimaal in samenspraak met het ZNMC wordt opgezet en 



 

 

uitgevoerd. Meer schooltuinen zijn ook een wens uit het coalitieprogramma en dat die 

vraag dus ook leeft bij onze inwoners is een stimulans om er voortvarend mee aan de 

slag te gaan. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren, aangezien het al is opgenomen in het 

coalitieakkoord. Wij zien dit initiatief als een aansporing voor het college om zich versneld 

over deze problematiek te buigen 

 

8) Muziekevenement 

Het idee is sympathiek, maar er bestaan al manieren om dergelijke initiatieven te 

ondersteunen. Daarop kunnen de plannenmakers gewezen worden. Andere partijen 

suggereerden een koppeling aan de Stadspas, en dat is ook een optie.  

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

9) Placemaking Nieuw-West 

Sympathiek plan voor een wijk die wel wat leuks kan gebruiken. Maar er zit net een 

nieuwe wijkmanager en daar zou je moeten beginnen. Vooral ook omdat het idee zich 

nog aan het ontwikkelen is, zoals de initiatiefnemer ons vertelde. Dat kan prima in 

samenspraak, en als er dan uiteindelijk toch hulp van de raad nodig is om het voor elkaar 

te krijgen, horen we dat graag.  

ROSA zal dit initiatief vooralsnog niet adopteren 

 

10) Klimaat burgerberaad 

Zeer interessant initiatief, vooral ook (zoals de initiatiefnemer aangaf) omdat dit een kans 

is om niet alleen de meest fanatieken ter weerszijden, maar ook ‘het midden’ nou eens 

uitgebreid te horen. Mooi en terecht om zo’n complexe discussie over ingrijpende zaken 

recht te doen met een uitgebreide participatie.  

ROSA zal dit initiatief adopteren, we nemen contact op; verantwoordelijk binnen ROSA 

Mariska Schuttevaêr 

 

11) Plan voor kunst en cultuur 

Leuk plan, maar het valt of staat met de bereidheid van de vastgoedeigenaren en 

winkeliers. Het is eerder geprobeerd en over het algemeen zijn die niet erg happig 

gebleken. Wij zien ook niet hoe de gemeente daar verandering in kan brengen.   

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

12) Straatnamen Zaanstad 

Wij zijn in principe voorstander van het uitdragen van de historie en het erfgoed van 

Zaanstad, en daar vallen (historische) straatnamen ook onder. Dit initiatief is voor ons 

echter niet passend: het bereikt te weinig om de relatief grote investering te 

rechtvaardigen.  

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

13) Lantaarnpalen Krommeniedijk 

Mooi idee en ook mooi op tijd ingediend. Een leuk en passend ‘cadeau’ voor als 

Krommeniedijk straks haar eeuwfeest viert.  

ROSA zal dit initiatief adopteren, we nemen contact op; verantwoordelijk binnen ROSA 

Hans Kuyper 

 

 



 

 

14) Vergroen je buurt 

Deze initiatiefnemer hebben wij gemist. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

15) Gemeenschappelijk parkeergarage onder atletiekbaan 

In alle opzichten fantastisch plan. Als dit zou lukken, wordt Oud-West een prachtige, 

groene en kindvriendelijke wijk. Dat zou een voorbeeld zijn voor heel veel stadscentra. 

Mooi ook dat de initiatiefnemers ‘out of the box’ denken en het principe van een auto voor 

de deur parkeren los durven te laten. Maar we moeten natuurlijk wel realistisch blijven: dit 

is financieel momenteel (nog) niet te doen. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren, maar we nemen de algemene gedachte erachter 

graag mee in de toekomstige debatten over het parkeerbeleid. Voor de langere termijn 

zien wij deze ontwikkelingen als hoopgevend 

 

16) Elektrische deelauto’s 

Een sympathiek plan, maar nog weinig concreet. Het aanbieden van deelauto’s is in 

eerste instantie iets voor ‘de markt’. De initiatiefnemer gaf aan dat dit in Zaanstad nog niet 

heel soepel verloopt. Daar zullen we aandacht voor vragen bij de behandeling van de 

Parkeernota. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren maar meenemen in de behandeling van het 

parkeerbeleid 

 

17) Diverse ideeën milieu  

Deze initiatiefnemer hebben wij gemist. 

ROSA zal dit initiatief niet adopteren 

 

18) Meerbomen nu 

Heel mooi initiatief. Een klein stukje grond, werkprocessen wat aanpassen en 

communicatie en je vergroent je stad. Wat geld voor een aanhanger en koffie kan ook het 

probleem niet zijn. Misschien kunnen we eens gaan kijken in gemeentes waar dit plan al 

in uitvoering is.  

ROSA zal dit idee adopteren, we nemen contact op; verantwoordelijk binnen ROSA 

Mariska Schuttevaêr 

 

20) DC De Bron 

Een aantal organisaties kwam met deze vraag om structurele ondersteuning. Niet alleen 

voelen zij zich daardoor meer gezien en gewaardeerd, maar het stelt hen ook in staat 

andere geldschieters te overtuigen. Dus deze valt wat ons betreft in de categorie ‘kleine 

bedragen, grote effecten’. We zouden als gemeente moeten heroverwegen hoe we 

hiermee omgaan, ook gezien het vaak grote belang van deze (met alle respect) kleinere 

clubs voor de leefbaarheid. 

ROSA zal dit initiatief adopteren, maar wil daarbij vooral ook verder kijken naar de 

mogelijkheid van structurele subsidies van ‘kleine’ maar o zo waardevolle initiatieven. We 

nemen hierover contact op, ook met de initiatiefnemers van ‘Bestaanssubsidie kleine 

stichtingen en verenigingen’ (nummer 6 in deze lijst); verantwoordelijk binnen ROSA 

Geert van Bemmelen 


